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§ 1

Mötets öppnande/Välkommen//Närvaro

Ordföranden Barbro Zimmerling Svan (L) öppnar mötet och hälsar alla välkomna. Vid 
uppropet konstaterades att flera förtroendevalda inte har anmält förhinder, men även att de 
informerats att de har rätt till ersättare.
Eva Qvarnström (KD) har anmält förhinder.
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§ 2

Presentationsrunda

Närvarande politiker och föreningsrepresentanter får möjlighet att presentera sig. 
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§ 3

Inbjudna gäster

Jennifer Holm, verksamhetschef presenterar sig och ger korta fakta om verksamheten.
Jennifer är uppvuxen i Ljungskile. Där fann hon ett rehabiliteringscenter för personer som 
varit med om trafikskador. Det gav henne framförallt ett första stort intresse för att arbeta 
med personer med mellanmänskliga svårigheter.
Jennifer berättar kort om hur hon upplever det positivt att arbeta i Ekerö. Dessutom nämns 
det positiva med att arbeta och tidigare erfarenheter av en mindre arbetsplats. Även 
Ljungskile nämns som en inspirerande arbetsplats. Speciellt rehabiliteringscenter för 
trafikskador samt andra skador.
Hon har haft flera olika arbetsgivare, (bland andra Frösunda, Arbetsförmedlingen, 
Stenungssund och närmast Ekerö även Botkyrka). Hon har arbetat nästan 30 år med 
ledarskap och som chef.
Kommer som sagt mer än gärna igen för återkoppling på frågor och med dialog. Gällande kris 
och beredskap så arbetas den frågan/handlingsplan i socialförvaltningen och 
kommunövergripande.
 
Korta fakta kring Socialförvaltningens anställda.
Funktionshinder har flera egna dedikerade handläggare, men samarbetar nära resten av 
Socialförvaltningen.
Jennifer får en fråga:
Vilken målgrupp är speciella gruppboende riktat mot?
Jennifer redogör kort, men ber att få komma återkomma med en utförligare redogörelse.
Jennifer får en fråga om att komma tillbaka vid fler tillfällen och ser att detta är möjligt.
Fråga om kris och även krig. Hur ser krisberedskapen ut?
Jennifer avser att komma tillbaka med mer information. 
Ny gäst.
 
Tomas Björk projektledare är inbjuden gäst; Tomas Björk får frågor om hur rådet kan 
medverka och eller åtminstone vara tillfrågad kring olika frågor. 
Följande är en korta sammanfattning samt att projektledaren gärna återkommer om det 
finns några frågor kring innehållet:
Ekerö kommun är inte byggherre för vårdboendet utan enbart en hyresgäst i det kommande 
vård- och omsorgsboendet. Vi äger alltså inte entreprenadavtalet och har således 
små påverkansmöjligheter gentemot entreprenören som bygger. 
Kostnadsneutrala punkter beslutar Ekerö kommun i samverkan med fastighetsägaren 
Nrep/Trygghem Träkvista och vi har än så länge en god dialog med dem.
Kostnadspåverkande frågor bör hanteras i styrgrupp (hittills Samhällsbyggnadsförvaltningens 
projektstyrgrupp) för att kunna följa beslutsprocessen. Till exempel gäller detta de 
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hygientoaletter som beslutats att installeras i lägenheterna.

Byggstart har redan skett med mark- och grundläggningsarbeten och just nu pågår 
detaljprojekteringen för övriga discipliner.
Under mars/april sker en granskning av ritningarna, innan de stämplas ”bygghandlingar” och 
då kommer samtliga berörda enheter att få ta del av ritningarna. Fastighetsenheten kommer 
att vara insamlande när det gäller synpunkter.
Helena Buten Langlet (M) ställer en fråga kopplat till det som nämns:
Vad kan rådet påverka? 
Det finns flera saker som kan påverka men inte andra saker.
Kulörer eller armatur går även att påverka. Räcken för att hålla sig i är något som nämns.
Större anpassningar och åtgärder måste gå via nämnden. 
Välfärdsteknik är precis som ovan ett område som sköts av andra.
Framöver innan vissa specifika handlingar tas i nämnd, kan Tomas återkomma till rådet.
Tomas föreslår att han kan återkomma även innan nästa ordinarie möte.
Alf Olssons kontaktuppgifter på tekniska avdelningen kommer att skickas till ordförande i 
rådet.
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§ 4

Föregående möte/minnesanteckningar

minnesanteckningar-2023-12-06pdf (ekero.se)
På dagens möte fortsätter en diskussion från föregående möte. 
Diskussion om ordet funktionsrättsråd. Rådet avvaktar med frågan och bestämmer sig för att 
återkomma i denna viktiga fråga.
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§ 5

Ordförande informerar

Ordförande informerar om att hållplatsen vid Ekerö möbler är permanent borttagen.
Bertil Magnusson lägger till ytterligare information kring att hållplatsen är borttagen.
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§ 6

Information från politiken

 
Desirée Björk för Ö-partiet redogör kort för partiets politik. Hon hänvisar dessutom till 
senaste Socialnämndens protokoll där man kan läsa utförligare under punkterna 8-10 samt 
15-16, (se länk).
Möte 2024-03-13 | MeetingPlus [sv] (ekero.se)
Helena Buten Langlet för moderaterna påminner om några frågor som varit uppe vid tidigare 
möten.
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§ 7

Information från föreningarna

 
Kent Revedal och Barbro Zimmerling Svan har deltagit i ett seminarium på Länssturelsen. Här 
informerades om att Länsstyrelsen kommer att erbjuda kommunerna att bilda nätverk och 
utbildningar mellan föreningsrepresenterna. 
Kent Revedal kommer att tillsammans med Funktionsrätt Stockholms län och Funktionsrätt 
Stockholms stad starta upp nätverksträffar för föreningsrepresentanter i länet.
Det kommer initialt att vara 2 träffar under 2024.
Mer information på följande hemsidor:
Funktionsrätt Stockholms stad (funktionsrattstockholm.se)
Nyheter – Funktionsrätt Stockholms län (funktionsrattstockholmslan.se)
Föreningen Vindens Vänner har haft en vårfest där förtäring och bildvisning gav möjlighet att 
göra tillbakablickar utifrån bilderna.
Ett brev till Socialnämnden om badhuset har besvarats. FUB-Stockholm anser att badhuset 
borde vara för alla och då även för de med svåra funktionshinder. Bland annat borde en 
speciell tid för gruppboenden och daglig verksamhet vara självklart att det skapas, anser 
man. Det borde avsättas mer pengar för just detta och som därmed skulle kunna räcka med 
2 timmars simning per gång. 
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§ 8

För kännedom

Rådet får information om de reviderade arbetsformerna för kommunala rådet för 
funktionshindersfrågor (KRF). Rådet får möjlighet att ställa frågor kring det dokument (Dnr 
KS23/110) som visas på skärm direkt från ekero.se
Genomgång av hur Kommunala rådet för funktionshindersfrågor (KRF), är ett råd under 
kommunstyrelsen som har en rådgivande och informerande funktion. 
Utdrag: 
Syfte
Syftet med rådet är att vara en resurs i kommunstyrelsens arbete genom att
• möjliggöra dialog mellan förtroendevalda politiker och representanter ur föreningarna
• verka för att funktionshindrades synpunkter och erfarenheter beaktas i den kommunala 
planeringen
• i kommunstyrelsen ha möjlighet att informera kring frågor som rör funktionshindrade
• det kan vara remissorgan i frågor som rör personer med funktionshinder. Rådet 
rapporterar till kommunstyrelsen.
Sammansättning
Kommunala rådet för funktionshindersfrågor (KRF) är sammansatt av:
• en ordinarie ledamot från varje politiskt parti som är representerat i kommunfullmäktige
• en ersättare från varje politiskt parti som är representerat i kommunfullmäktige
• maximalt lika många representanter för funktionshindersföreningar med förankring i Ekerö 
kommun som antalet ordinarie ledamöter, med eventuella ersättare.
Kommunstyrelsen utser de förtroendevalda ledamöterna och ersättarna i rådet samt ska 
godkänna föreningsrepresentanterna och deras ersättare. Kommunstyrelsen utser därtill 
ordförande i rådet bland de politiskt valda ledamöterna. Funktionshindersföreningar som 
finns med i Ekerö kommuns föreningsregister kan till kommunstyrelsen anmäla en 
rådsrepresentant och en ersättare per förening. Övriga funktionshindersföreningar kan till 
kommunstyrelsen meddela årsmötes-, styrelseeller ordförandebeslut med nominering av en 
rådsrepresentant och en ersättare per förening. Av beslutet ska framgå på vilket sätt 
föreningen har förankring i Ekerö kommun. Vid fler anmälda/nominerade 
föreningsrepresentanter än sju har föreningar i Ekerös föreningsregister företräde.
Arbetsformer
Rådet sammanträder fyra gånger per år. Extra sammanträde kan hållas om särskilda skäl 
föreligger. På sammanträdet förs dialog mellan förtroendevalda politiker och representanter 
från föreningarna. Gäster kan bjudas in till sammanträdena. Ordföranden ansvarar för att 
sammanställa en kallelse med innehåll till rådets sammanträden. Ordföranden ansvarar för 
att kallelse sänds ut minst sju dagar före sammanträdet. Ersättare kan närvara om ordinarie 
ledamot eller representant har förhinder. Minnesanteckningar ska föras av sekreterare 
under rådets möten. Efter ordförandens godkännande av anteckningarna anmäls dessa för 
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kännedom till kommunstyrelsen. Ändringar av arbetsformerna beslutas av 
kommunstyrelsen.
Administrativt stöd
Kommunstyrelseförvaltningen står för administrativt stöd till rådet, vilket innebär att skicka 
ut kallelse, boka lokal, beställa förtäring, föra minnesanteckningar och hålla dessa ordnade 
samt administrera arvoden.
Arvoden
Arvode till ledamöter, tjänstgörande ersättare och föreningsrepresentanter utgår i enlighet 
med de av kommunfullmäktige fastställda arvodesreglerna för förtroendevalda.
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§ 9

Kommande möten

Kommunala rådet för funktionshindersfrågor | MeetingPlus [sv] (ekero.se)
Nästa möte för rådet blir tisdagen den 14 maj 2024.
Vid nästa möte avser ordförande att bjuda in Fredrik Zandren (MP) och Fredrik Ohls (L). 
Temat kretsar då kring samhällsbyggnad.
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§ 10

Mötet avslutas

Ordförande Barbro Zimmerling Svan (L) avslutar mötet och önskar alla en fortsatt trevlig 
torsdag.
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